

# 13週年優惠連環送

親愛的直銷商：

踏入 11 月份，OV 迎來第 13 週年！為答謝各位一直以來對 OV 的支持，我們會在 11 月期間推出多重產品優惠送給大家：

## 11 月每個星期六不同產品買 5 送 1！

11 月份的所有星期六均有不同的產品講座，當天講座介紹的產品均有買 5 送 1 優惠，而優惠期只限當天。各個產品講座的詳細日期，請密切留意稍後登出的時間表。

第一輪優惠是 **11 月 1 日健髮補骨精華講座**，屆時健髮補骨精華有買 5 送 1 優惠，亦有新單張推出！

再一次感謝大家的支持，新的一年 OV 會更上一層樓！

機智滙集有限公司  
2014 年 10 月 20 日

N141020

# 13th Anniversary Offers!

## Dear Distributors:

The coming November will be the 13<sup>th</sup> Anniversary of Organic Vision! To express our gratitude to all of you who have been supporting us, an Anniversary special offer will be launched:

## Each Saturday in November Has Different Buy 5 Get 1 Free Offer

All Saturday in this November, there will be product talks for different products. There will be **“Buy 5 Get 1 Free”** special offers for all the **products which have been introduced on the talk**. Each special offer will be launched for one day only. For details on the date of each product talk, please refer to Calendar of November which will be published very soon.

First Anniversary offer will be on **1<sup>st</sup> November**, a product talk of Hair Skin Bone. **Buy 5 Get 1 Free of Hair Skin Bone** will be offered, and there will be new flyer launch, too!

**Once Again, thank you very much for all of your supports to OV!**

# 13周年优惠连环送

亲爱的直销商：

踏入 11 月份，OV 迎来第 13 周年！为答谢各位一直以来对 OV 的支持，我们会在 11 月期间推出多重产品优惠送给大家：

## 11 月每个星期六不同产品买 5 送 1！

11 月份的所有星期六均有不同的产品讲座，当天讲座介绍的产品均有买 5 送 1 优惠，而优惠期只限当天。各个产品讲座的详细日期，请密切留意稍后注销的时间表。

第一轮优惠是 **11 月 1 日健发补骨精华讲座**，届时健发补骨精华有买 5 送 1 优惠，亦有新单张推出！

再一次感谢大家的支持，新的一年 OV 会更上一层楼！

机智汇集有限公司  
2014 年 10 月 20 日

N141020